
Protokół

z obrad Komisji Wspólnej Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 08.07.2021 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 14:00

Zakończenie obrad – godz. 16.25

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W Komisji ponadto uczestniczy: Pan Błażej Konkol – Wójt Gminy,  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy,

Patrycja Jereczek Kierownik Zespołu Oświaty.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński na podstawie listy obecności poinformował, że brakuje
Radnego Grzegorza Żukowskiego  oraz   Sławomira Mazurka.
Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński przedstawił plan spotkania:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

-  Przyjęcie protokołu z XXX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-2032 - referuje

Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wznoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez

wójta - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wykonania  prawa  pierwokupu  nieruchomości  gruntowej

niezabudowanej od osoby prywatnej - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej im. 
Ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 w Przedszkole Publiczne w 
Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 oraz utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 
Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Kunegundy Pawłowskiej w

Trąbkach Wielkich poprzez zmianę siedziby i likwidację oddziału przedszkolnego - referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola im. Jana Brzechwy  w Trąbkach Wielkich

poprzez przeniesienie jego siedziby - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;



9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Trąbki Wielkie na

rok szkolny 2021/2022 - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Podjęcie  uchwały o  zmianie  uchwały nr  100/XIV/2014 Rady Gminy Trąbki  Wielkie  w sprawie

powołania Gminnej Rady Seniorów w Trąbkach Wielkich oraz nadania jej Statutu

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie

geodezyjnym Warcz- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  w

miejscowości Ełganowo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w 

miejscowości Kleszczewo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie 

geodezyjnym Sobowidz - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w miejscowości

Łaguszewo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w obrębie 
geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

17. Sprawozdanie Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

18. Zapytania radnych do sprawozdania Wójta Gminy; 

19. Spotkanie  z  przedstawicielami  gminy  partnerskiej  Markt  Uehlfeld  –  IX  rocznica  podpisania

partnerstwa między gminami;

20. Zamknięcie obrad sesji zwyczajnej.

Ad 1 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2021

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – odczytała treść uzasadnienia zmian budżetu Gminy. 

Radna Wioleta  Frydrych  – zwróciła uwagę, że nie chodzi chyba o działkę w Sobowidzu a o działkę w

Gołębiewie Średnim.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której wspólnie ustalono, że w Akcie Notarialny jest

błąd w zapisie i powinno to być w Gołębiewie Średnim. 

/Do posiedzenia dołączył Radny Grzegorz Żukowski/ 

Radny Marian Płot  ka – zapytał, czy kwota wskazana na remont drogi w Ełganowie, to już jest kwota po

przetargu.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – podała, że tak. 



Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w ramach zmian budżetu gminy. Pytań

nie zgłosiły.

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał o środki przeznaczone na wykonanie makiety. 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – podał, że będzie to makieta głównych zabytków sakralnych i będzie się

ona znajdowała na placu przy kościele w Skarszewach. 

Ad  2  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2021-2032  -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując treść

uzasadnienia uchwały.

Wójt Gminy – dodał, że jeżeli chodzi o budowę dróg z płyt YOMB, to na te drogi prócz środków sołeckich

są przekazywane środki po Covidowe.  Podał, że na budowę dróg gminnych przetarg jest już przygotowany.

Radny Zbigniew Gębka – zapytał o inwestycję na doposażenie placu zabaw. 

Wójt Gminy – wskazał, że środki na ten cel są przekazywane z funduszu sołeckiego. 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik – zwróciła uwagę, że informacja w tej kwestii zawarta jest pod pozycją 26 w

załączniku nr  5. 

Przewo  dniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w powyższym temacie. Z uwagi na

brak pytań Przewodniczący Rady Gminy  przeszedł do kolejnego punktu porządku posiedzenia. 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wznoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji

przez wójta - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały informując, że Gmina planuje przystąpić

do Spółki KZN i w tym celu niezbędna jest uchwała Rady Gminy. 

Radni dyskutowali w sprawie udziałów Gminy w spółce oraz kosztów jakie będzie ponosiła Gmina z tego

tytułu.  Wójt  tłumaczył,  że  składka  członkowska  za  przynależność  do  spółki   będzie  zależała  od  ilości

zbudowanych mieszkań na terenie Gminy. 

Ad 5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wykonania  prawa  pierwokupu  nieruchomości  gruntowej

niezabudowanej od osoby prywatnej - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały, informując, że dla Gminy skorzystanie z

prawa pierwokupu jest korzystne. Działka jest prawie 25 arowa a jej koszt to 80 tysięcy zł.  Dodał, że środki

na ten cel zostały wcześniej przedstawione w zmianach budżetu Gminy. 

Pytań nie zgłoszono.

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia oddziału przedszkolnego w Szkole Podstawowej

im. Ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 w Przedszkole Publiczne w



Mierzeszynie przy ul. Wolności 19 oraz utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Mierzeszynie

przy ul. Wolności 19 - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Do posiedzenia dołączyła Pani Patrycja Jereczek Kierownik Zespołu Oświaty/ 

Pani  Patrycja  Jereczek  Kierownik  Zespołu  Oświaty –  uzasadniając  potrzebę  podjęcia  przedmiotowej

uchwały  jak  i  kolejnych  dwóch  uchwał,  ujętych  w  porządku  posiedzenia  poinformowała,  że  Gmina

otrzymała pozytywną opinię straży na utworzenie przedszkola w szkole w Mierzeszynie z tej racji zostały

przygotowane przedmiotowe uchwały celem przekształcenia oddziałów przedszkolnych, przedszkola i tym

samym utworzenia  oddziału przedszkolnego w Mierzeszynie. Ogólnie się nic nie zmieni a jedynie to, że

dzięki temu, że Gmina ma i szkołę i przedszkole, to  otrzyma większą subwencję oświatową. 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Kunegundy Pawłowskiej

w Trąbkach Wielkich poprzez zmianę siedziby i likwidację oddziału przedszkolnego - referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pani  Patrycja  Jereczek –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej   uchwały.  Poinformowała,  że

porządkujemy  bazę  lokalowa  naszego  Przedszkola  dzięki  czemu  wpływamy  na  możliwość  przyjęcia

większej ilości dzieci do przedszkola.  Do uchwały również założony jest Akt Założycielski, który mówi o

zmianie siedziby placówek oświatowych. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy jest zapotrzebowania na żłobek na terenie Gminy.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy podał, że zapotrzebowanie na

żłobek na trenie Gminy na pewno jest. 

Ad 8. Podjęcie  uchwały  w sprawie  przekształcenia  Przedszkola  im.  Jana Brzechwy  w Trąbkach

Wielkich poprzez przeniesienie jego siedziby - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pani Patrycja Jereczek – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej  uchwały. 

Wójt Gminy – poinformował o odbytej rozmowie z rodzicami, których dzieci uczęszczają do żłobka poza

terenem Gminy, zapotrzebowanie na żłobek na pewno jest. 

Wywiązała się dyskusja w sprawie bonów żłobkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy jak jest bon żłobkowy to można korzystać z dofinansowania?

Pani Patrycja   Jereczek – możemy podjąć taką uchwałę, ale jeżeli chodzi o bon żłobkowy to rodzic może go

pozyskać tylko wówczas kiedy nie będzie miejsca na terenie gminy. 

Ad 9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w  Gminie  Trąbki

Wielkie na rok szkolny 2021/2022 - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pani Patrycja Jereczek – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podała, że ustawodawca nakłada

na Gminę obowiązek określenie ceny paliwa za jeden litr w przypadku kiedy rodzić indywidualnie dowozi

dzieci do szkoły. Ceny wskazane w uchwale są to ceny ze Stacji Orlen Trąbki Wielkie i jest to stan na 2 lipca

2021r. 



1) średnią cenę benzyny 95 w kwocie 5,49 zł za litr.
2) średnią cenę ON Diesel w kwocie 5,35 zł za litr.
3) średnią cenę LPG w kwocie 2,29 zł za litr.

Wójt Gminy – dla porównania podał, że średnia ceny dla Województwa Pomorskiego to: 
1) średnią cenę benzyny 95 w kwocie 5,61 zł za litr.
2) średnią cenę ON Diesel w kwocie 5,35 zł za litr.
3) średnią cenę LPG w kwocie 2,35 zł za litr.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał,  czy są pytania w powyższym temacie.  Z uwagi  na brak pytań

Przewodniczący  przeszedł  do  kolejnego  punktu  porządku  posiedzenia  dziękując  Pani  Patrycji  za

przedstawienie powyższych informacji. 

Ad 10. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały nr 100/XIV/2014 Rady Gminy Trąbki Wielkie w sprawie

powołania Gminnej Rady Seniorów w Trąbkach Wielkich oraz nadania jej Statutu.

Wójt Gminy – propozycja, która jest wskazana, związana jest, nie z uproszczeniem funkcjonowania rady

seniorów a z wyborem tej rady. Zwrócił uwagę, że co do zasady jest duża kompetencja Wójta Gmina. Do tej

poru Przewodniczącym Rady Seniora jest Pan Władysław Kanka, w tym projekcie  jest zapisane w pkt 3 par

2, że każdy z klubów wskazuje dwóch kandydatów na przewodniczącego klubu seniora. Uchwała ta była

przekonsultowana na ostatniej radzie seniorów, większych uwag nie było. 

Radny Władysław Kanka – podał, że rada budzi ciągle jakieś kontrowersje ponieważ sama niedoskonałość

pojawia się w zapisach ustawowych. W ustawie samorządowej jest zapis, że Rada Gminy może utworzyć

Radę  Seniorów,  jeżeli  taki  głos  się  pojawi  z  najbliższego  środowiska,  sama  ze  swojej  inicjatywy.  W

Województwie Pomorskim jest 123 Gminy a z tego, co Radnemu jest wiadome, to w 23% tych gmin te rady

zostały powołane.  W dalszej swojej wypowiedzi zwrócił uwagę, że w ustawie jest zaproponowane, aby

wybrać  spośród rady osoby,  które  są  zaangażowane  w organizacjach  na  Przewodniczących  Rady,  wiec

jedyna najsłuszniejsza droga to jest, aby ich wybrać z poszczególnych klubów. Kolejno zwrócił uwagę, że w

przedłożonym projekcie  uchwały zapisane  jest,  że  kadencja  Rady Seniorów trwa  IV lata,  a  nie  jak  w

samorządzie, gdzie kadencja trwa V lat. Zapytał, czy nie  należy to tak samo dopasować.

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  dyskusja  w  trakcie  której  zwrócono  uwagę  na  wiek  seniorów  i

stwierdzono,  że kadencja 4-letnia, to wystarczający okres jeżeli chodzi o Radę Seniorów. 

Przewodniczący Rady Gminy – zachęcił członków komisji, aby w domu  dokładnie, na spokojnie jeszcze

przeanalizowali przedmiotowy statut. 

Ad 11. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  w

obrębie geodezyjnym Warcz- referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  chwały.  Podał,  że  teren  jest  przeznaczony  do

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej. 



Na rzutniku wskazano radnym tern  którego dotyczy uchwała. Dodał, że powierzchnia działki wynosi 10

arów

Radny Marian Płotka Przewodn  iczący Komisji EiRG – podał, że temat ten był omawiany na posiedzeniu

komisji EiRG. Stanowisko komisji ekonomiczne było takie, że jeżeli to nie koliduje z interesem gminy to

można to sprzedać.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której  Wójt Gminy, podał, że  kazał wykonać wykaz

wszystkich działek, które mogą pójść na sprzedaż. 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  dojazd  do  przedmiotowej  działki  jest.  Reasumując

powyższa dyskusję stwierdził, że Rada decyduje się na jej sprzedaż w drodze przetargowej. 

/Do posiedzenia dołączyła Pani Izabela Węgrzyńska – pracownik Urzędu Gminy/ 

Ad 12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  w

miejscowości Ełganowo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt   Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.

Pani Izabela Węgrzyńska – wskazała na rzutniku tereny będące przedmiotem omawianej uchwały.

Na  powyższy  temat  wywiązała  się  dyskusja  w  trakcie  której  rozmawiano  o  drodze  dojazdowej  do

przedmiotowego terenu. Objaśniając dalej radnym położenie przedmiotowej działki podała, że działka ta jest

położona między kościołem a  placem zabaw. 

Przewodniczący Komisji Ekonomicznej – podał, że komisja omawiała ten temat. Stanowisko komisji jest

takie, że jeżeli nie koliduje to z potrzebami - interesami gminy, to należy to sprzedać. 

Ad 13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  w

miejscowości Kleszczewo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęci powyższej uchwały. 

Pani Izabela Węgrzyńska – podała, że działka nr 14/29 – to działka położona obok działek które Gmina w

zeszłym  roku  nabyła  korzystając  z  prawa  pierwokupu.  Działka  znajduje  się  w  Kleszczewie  przy  ul.

Szkolnej. 

Wójt Gminy – dodał, że podjęcie tej uchwały nie jest jednoznaczne z tym, że ta działka zostanie sprzedana.  

Radny Jan Selka – zwrócił uwagę, aby wstrzymać się od sprzedaży działki Nr 14/21 ponieważ Kleszczewo

cały czas się rozbudowuje a w sołectwie nie ma placu zabaw. A jeżeli chodzi o działkę przy ulicy Jodłowej ,

to jest nasze gminne, wiejskie ujęcie wody, które zostało wyłączone z produkcji. 

Wójt Gminy – podał, że ujęcie to jest wygaszone.

Radny Ja Selka – przyznał, że wygaszone jest, ale jest istniejące i w tym przypadku również wstrzymałby

się ze sprzedażą tego terenu.



Radny Marian Płotka – proponuje, aby sprawę tę odłożyć i na jutrzejszej sesji nie podejmować tego projektu

uchwały.  Zaproponował,  że Komisja EiRG dokona wizji  lokalnej  w terenie i  wówczas  zadecyduje,  czy

sprzedać, czy też nie. 

Wspólnie ustalono, że w dniu jutrzejszym na sesji Rady Gminy Wójt Gminy zaproponuje o zdjęcie tego

projektu uchwały z porządku sesji. 

Ad 14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  w

obrębie geodezyjnym Sobowidz - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały podając, że kilka działek w Sobowidzu przy

jeziorze już są sprzedane. Jest dość duże zainteresowanie tym terenem. 

Radny Grzegorz Żukowski – zapytał, czy reszta działek też będzie pod sprzedaż. 

Wójt  Gminy –  podał,  że  tak.  Część  działek  została  zagospodarowania  punktem widokowym natomiast

pozostała część działek leżała odłogiem. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy te działki będą uzbrojone w wodę i kanalizację.

Wójt Gminy – podał, że w tej chwili kończymy kanalizacje, te działki – jeżeli chodzi o działki budowlane –

będą uzbrojone a jeżeli chodzi o działki rekreacyjne, to również możemy podłączyć, ale w tym przypadku

na koszt właściciela. 

Ad 15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonej  w

miejscowości Łaguszewo - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Przewodniczący Rady Gminy –  zwrócił  uwagę,  że  zapis  w uchwale  jest  błędny.  To nie  jest  sprzedaży

nieruchomości tylko to jest sprzedaż udziału w nieruchomości. 

Wójt Gminy – podał, że nie trzeba przygotowywać całej nowej uchwały tylko należy zmienić w tytule i

wpisać 

„ w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziałów w nieruchomości” 

Wójt Gminy – przypomniał, że odbyła się w tej sprawie  wizja lokalna Komisji Ekonomicznej i Rozwoju

Gospodarczego Rady Gminy.  Jest  tam  czterech właścicieli  posiadających udziały w tej  działce,  którzy

wyrazili zgodę  na to, aby wnioskodawca wykupił udziały od Gminy.

Ad 16. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  w

obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

Pani Izabela Węgrzyńska – wskazała radnym na rzutniku położenie przedmiotowych działek. 

Wójt  Gminy – poinformował,  wskazując na żuliku przedmiotowe działki,  że  dwie działki  są działkami

mieszkaniowymi a jedna osobno leżąca działka jest działką usługowo – mieszkaniową. 

Radny Marian Płotka – poinformował, że przedmiotowa uchwała również była omawiana na posiedzeniu

Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Trąbki Wielkie. Komisja przychyla się do

sprzedaży działek jeżeli nie kolidują z interesem gminy. 



Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy pytania. Pytań nie zgłoszono. Zakończył na tym posiedzenie i

podziękował wszystkim za czynny udział. 

Protokolant:                 Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                     Zbigniew Leszczyński


